
Besök från Apolda - september 2009 
Representanter från kommunens tyska vänort Apolda har varit på 
besök från torsdagen den 17 september till och med söndag den 
20 september. Syftet med besöket var att diskutera mer sam-
arbete mellan de båda kommunerna. Dels diskuterades ett 
projekt som handlar om ungdomar och musik, dels såg vi på 
möjligheterna att forma framtida turismprojekt. 
 
Under besöket fick våra gäster således höra om musikverk-
samheten på våra fritidsgårdar och även besöka fritidsgården i 
Kinna på fredag kväll. I samband med att ungdomsfrågorna 
diskuterades gjordes även ett besök på enheten för lärande och 
arbetsmarknad där ungdomsarbetslösheten diskuterades och 
enheten presenterade hur vi jobbar här i Mark med arbetslösa 
ungdomar. 
 
Resten av tiden ägnades åt turism och våra gäster fick träffa ett 
flertal av de företag som jobbar inom området. Bland annat fick 
man pröva på att vandra alldeles tyst genom skogen och fick lära 
sig en hel del om fiske. För att visa på kopplingen mellan stad och 
land gjordes även ett besök i Göteborg och på Göteborgsoperan. 
 
Nästa steg i samarbetet är att formulera en ansökan om pengar 
från EU för att driva ungdomsprojektet vidare. 
 

Kerstin Guth 
 
 

Volker Heerdegen, vice borgmästare, ansvarig för kultur och sociala frågor, Viola Wehling, 
stadsguide, Gudrun Kittel, stadsråd och Steffen Marguardt, stadsråd på besök i Mark för att 
diskutera utökat samarbete mellan Apolda och Mark. 


